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Warszawa, dnia 10 lipca 2015 r. 

PROTOKÓŁ 

z XIII posiedzenia Rady do Spraw Cyfryzacji, które odbyło się 9 lipca 2015 roku, 

o godzinie 13:00 w siedzibie Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji. 

1. Projekty uchwał. 

Przewodniczący przypomniał uczestnikom spotkania o wznowieniu prac Rady nad 

ustawą o świadczeniu usług drogą elektroniczną. Członkowie Rady otrzymali projekt wraz 

z tabelą dotychczas zgłoszonych uwag w celu ich weryfikacji oraz do ewentualnego 

uzupełnienia. 

Przewodniczący zadecydował, że projekty uchwał, które miały być omawiane 

i głosowane na posiedzeniu, ze względu na brak quorum, zostaną przyjęte w trybie obiegowym. 

Dotyczy to następujących dokumentów: 

1. Projektu uchwał zespołu do spraw informatyzacji Państwa 

a) w sprawie rekomendacji dalszych prac w obszarze e-administracji, interoperacyjności, 

reużywalności i standaryzacji w procesach informatyzacji Państwa; 

b) w sprawie projektów realizowanych przez administrację w okresie programowania 

2014-2020. 

2. Uchwały współpracy z UW. 

3. Uchwały w sprawie programu „Cyfrowa Szkoła”. 

4. Przyjęcie sprawozdania z prac nad rekomendacjami Rady w sprawie przeglądu aktów 

wykonawczych ustawy o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania 

publiczne. 

Wspomniano o konieczności zwrócenia szczególnej uwagi na inwentaryzację zasobów 

w kontekście uchwały zespołu do spraw informatyzacji Państwa. Przewodniczący poprosił 

o zaprotokołowanie wypowiedzi Piotra Waglowskiego: „Uchwała dotycząca rekomendacji 

zespołu do spraw informatyzacji państwa – zwracam szczególną uwagę na punkt pierwszy, 

który mówi o konieczności przeprowadzenia inwentaryzacji zasobów. Nawet jeżeli mamy za 

chwilę koniec kadencji jeżeli byśmy nie podjęli działań zmierzających do inwentaryzacji 

zasobów informatycznych państwa w paru aspektach: z jednej strony czy to będzie POPC, czy 

to będzie z kolei kwestia re-use, to za każdym razem ta inwentaryzacja jest potrzebna. Rada nie 
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może tego zrobić. Rada może zarekomendować ministrowi administracji, żeby podjął takie 

działania.”. Wspomniano także o konieczności stworzenia bazy informacji o aktualnych 

zasobach informatycznych państwa. Taka baza powinna się znaleźć w BIP. 

Przewodniczący poprosił Sekretariat o przygotowanie pisma do Ministra Halickiego, 

zawierającego problemy poruszone przez Piotra Waglowskiego. 

2. Sprawy inne: 

 Pani Katarzyna Szymielewicz zobowiązała się, że przekaże Radzie do zaopiniowania 

projekt dotyczący uprawnień służb specjalnych. Projekt będzie przedmiotem 

wrześniowego posiedzenia Rady. 

 Sekretariat Rady przygotuje pismo dotyczące zaproszenia do współpracy z Radą 

wszystkich uczelni wyższych (publicznych i niepublicznych) oraz jednostek 

naukowych. Na stronie Rady zostanie również zamieszczony komunikat w tej sprawie. 

 Sekretariat Rady przygotuje maila do wszystkich członków Rady, w którym zwróci się 

z prośbą o wcześniejsze informowanie o swoich nieobecnościach na posiedzeniach. 

Taka informacja powinna być przesyłana na adres sekretariatu Rady.  

 Rozważano możliwość dopraszania ekspertów oraz europosłów na posiedzenia Rady 

dotyczące spraw poruszanych na forum Parlamentu Europejskiego, Transatlantyckiego 

Partnerstwa Handlowo-Inwestycyjnego oraz Jednolitego Rynku Cyfrowego. 

Wspomniano o przedstawicielach Ministerstwa Gospodarki w kontekście 

Transatlantyckiego Partnerstwa Handlowo-Inwestycyjnego (TTIP). Przewodniczący 

zwrócił się z prośbą do sekretariatu o przekazanie pisma w tej sprawie do Ministra 

Andrzeja Dychy. Przewodniczący dodał, że sprawa ta będzie przedmiotem 

wrześniowego posiedzenia Rady. Wszystkie propozycje członków Rady zostaną 

przesłane Przewodniczącemu mailowo. 

 Poinformowano o nowej inicjatywie dotyczącej konsultacji i deliberacji społecznych. 

Projekt jest realizowany przez konsorcjum, którego liderem jest Centrum Deliberacji w 

Instytucie Socjologii Uniwersytetu Warszawskiego. W skład konsorcjum wchodzą 

m.ni. Politechnika Warszawska, Związek Miast Polskich. Decyzją Przewodniczącego 

prezentacja projektu została wpisana do agendy wrześniowego posiedzenia Rady. 

 Także podczas wrześniowego posiedzenia Rady Piotr Waglowski przedstawi dokument 

pt. „Elektroniczne poparcie inicjatyw obywatelskich”. Dokument ten został rozesłany 

do członków Rady.  
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Uczestnicy spotkania: 

Członkowie Rady: 

1. Igor Ostrowski – Przewodniczący 

2. Jan Maciej Czajkowski 

3. Anna Streżyńska 

4. Katarzyna Szymielewicz 

5. Piotr Waglowski 

6. Andrzej Wyrobiec 

Sekretariat Rady: 

7. Magdalena Krupa (MAC) 

8. Tomasz Trzaska (MAC) 


